
PROTOKÓŁ NR 18/16

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 27 stycznia 2016 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:00, a zakończyło o 16:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca – Przewodniczący komisji,

2. Zofia Ujma,

3. Krystyna Konieczna,

4. Anna Klepacz,

5. Paweł Ciszewski.

Nieobecni usprawiedliwieni: Artur Wrona.

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Bartłomiej Nawrocki,

2. Małgorzata Depczyńska,

3. Mariusz Kubiak.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia – zatwierdzenie porządku obrad.

2. Zapoznanie się radnych z treścią protokołu z przetargu na wywóz odpadów komunalnych.

3. Zapoznanie  się  radnych  z  treścią  umowy  zawartej  między  Urzędem  Miejskim  a  Spółką

Karkonoskie Centrum Gospodarki Odpadami (K.C.G.O).

4. Sprawy różne.

5. Wnioski.

Ad. 1 Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, P. Krzysztof Gorczyca zapoznał zebranych  z

porządkiem obrad.

Porządek został zatwierdzony jednogłośnie.

Ad. 2  W związku z odbytym przetargiem, który odbył się 08.01.2016r., dotyczył wywozu odpadów

komunalnych, poprosił pracowników Urzędu Miejskiego o odczytanie protokołu z tego przetargu.

Pani Małgorzata Depczyńska odczytała protokół.

Do przetargu zgłosiły  się trzy firmy,  wygrała  K.C.G.O.  Spółka ta posiłkuje  się sprzętem podwykonawców

głównie z terenu Mysłakowic, co skutkuje tym, że mieszkańcy Kowar pozbawienie są pracy.

Ad. 3 Umowa zawiera wszelkie zapisy, K.C.G.O. będzie za kwotę 85.249,80 zł wywozić odpady do

16.03.2016 r. W umowie zawarty był zapis o dodatkowym wywozie 5 ton śmieci z terenu miasta.

Pan Krzysztof Gorczyca pytał czy sprawdzany był sprzęt, jakim dysponuje K.C.G.O. przez zamawiającego.

Zamawiający, czyli Urząd Miejski oparł się na danych podawanych w ofercie przetargowej.

Ad.  4  W  sprawach  różnych  dyskutowano  o  nienależytym  dbaniu  o  odśnieżanie  i  posypywaniu

piaskiem  ulic  i  chodników  podczas  mrozu.  Skutkuje  to  upadkowi  mieszkańców,  uszkodzeniami  ciała,

złamaniami kończyn.



Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej wrócił do opłat za ponadnormatywną powierzchnię

pomieszczeń  gospodarczych (komórek).

Radni poruszyli temat braku wody na terenie miasta, braku działań przez KSWiK.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  wnioskuje  do  Pani  Burmistrz  o  zwrócenie  uwagi  na interes  naszego

miasta podczas zawierania następnej umowy dotyczącej wywozu odpadów komunalnych.

Nie  jest  na  pewno  interesem  naszej  Gminy  zatrudnianie  mieszkańców  Gmin  ościennych,  podczas  gdy

kowarzanie nie mają pracy (jednogłośnie).

2.  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  wnioskuje  o systematyczne dbanie  o  nawierzchnie  ulic  i  chodników

podczas  mrozów.  W  stosunku  do  osób   którym  to  podlega,  winny  być  wyciągane  konsekwencje

(jednogłośnie).

3.  W  związku  z  biernością  Spółki  KSWiK  i  brakiem  wody  w  mieście,  wnioskujemy  o  większą  presję  w

stosunku do  KSWiK.  Niezbędne  są  działania  (odwierty,  czyszczenie  przepływów),  które  chociaż  w części

przyczynią się do zwiększenia ilości wody.

Protokołowała:                                                                                                             Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                               Krzysztof Gorczyca


